
WNIOSKI z 38 sesji RMT z 24.01.2013 r. 
 
 

a) radny W. Przybyszewski – 2 wnioski: 
 

Szanowny Pan 
Marian Frąckiewicz 
Przewodniczący RMT 
 
Proszę przewodniczącego, który zwrócił się do radnych klubów o podanie tematyki debaty 
inwestycyjnej, która ma odbyć się 31. 01. br. Przewodniczący poinformował na trwającej 
sesji, że szczegółową tematykę przedstawi w momencie otrzymania informacji od PMT. 
Klub radnych PO zaproponował konkretną tematykę, stąd prośba aby przewodniczący rady, 
wysyłając zaproszenia, uwzględnił także tę tematykę, o którą klub zwrócił się w specjalnym 
wystąpieniu do przewodniczącego. 
Przypomniał, że chodzi o: 

- sprawę budowy hali widowiskowo-sportowej, 
- zagospodarowanie Jordanek, 
- budowa ostatniego odcinka trasy wschód-zachód, 
- przedstawienie koncepcji urbanistycznej zagospodarowania pl. Rapackiego. 
- trasa wschodnia w kierunku północnym; warianty, możliwości, ograniczenia, koncepcje 

realizacji tej inwestycji, 
- hierarchizacja inwestycji w mieście; przyjęcie kolejności realizacji najważniejszych zadań w 

mieście, 
- przedstawienie kalendarza inwestycji, kosztów i celów, które poprzez ich wykonanie mają 

być osiągnięte, 
- budowa trasy staromostowej, 
- główny układ drogowy, 
- połączenia najważniejszych dróg 
- proponowane terminy realizacji poszczególnych inwestycji, etapy itp. 
- przedstawienie analiz pokazujących potwierdzenie dla przyjętych rozwiązań, 
- podstawę ustalenia kalendarza przyjętych inwestycji. 

 
Poprosił o uwzględnienie tej tematyki w debacie, na którą przewodniczący rady zaprosił na 
31.01 br. 
 
Szanowny Pan 
Michał Zaleski 
Prezydent Miasta Torunia 
 
Proszę, aby sprawy dotyczące pl. Rapackiego, jeśli  są już na takim etapie, że można będzie to 
zaprezentować 31.01. br., przygotować do prezentacji 
 
___________________________________ 
 
b) radny M. Jakubaszek – 2 wnioski, 
Szanowny Pan 
Michał Zaleski 
Prezydent Miasta Torunia 



1. Ustanowienie 4 pomników przyrody w Czerniewicach. Są to dęby o średnicy 285-340 cm 
pomiędzy ul. Relaksową a ZS nr 34. 

2. Podjęcie działań zmierzający do zwiększenia populacji jerzyków poprzez instalację 
budek lęgowych. Ptaki zwalczają meszki, więc lepiej chronić je, niż stosować chemię. 

 
___________________________________ 
 

c) radny A. Myrcha – 2 wnioski, 
Pan 
Michał Zaleski 
Prezydent Miasta Torunia 
 

1. W grudniu składałem zapytanie odnośnie ścieżki rowerowej na przebudowywanej ul. 
Odrodzenia i ewentualnym uwzględnieniu ścieżek rowerowych. Odpowiedź nie wpłynęła, 
więc proszę o udzielenie jej. 

2. Wnioskuję, aby w każdym z autobusów umieścić kasownik na froncie autobusu, bo osoby 
kupujące bilet u kierowcy muszą go przekazywać kilku osobom, żeby skasować w środku 
autobusu. 

 
____________________________________ 
 

d) radna U. Polak – 2 wnioski, 
Szanowny Pan 
Michał Zaleski 
Prezydent Miasta Torunia 
 
1. Zatrudnienie dodatkowe osób np. skierowanych z PUP do odśnieżania płaskich dachów 

w placówkach oświatowych. 
2. Podanie wykazu szkół, które prowadziły zajęcia dla dzieci w trakcie ferii szkolnych wraz 

z wykazaną liczbą. 
 
______________________________________ 
 

e) radny T. Kruszyński – 1 wniosek, 
Szanowny Pan 
Michał Zaleski 
Prezydent Miasta Torunia 

 
Wnioskuję o wykonanie kompleksowego remontu dachu w miejsce alternatywnego 
rozwiązania, czyli częściowej naprawy miejscowego uszkodzenia w dachu sali gimnastycznej 
Zespołu Szkół Inżynierii Środowiskana przy ul. Batorego. 
 
___________________________________________ 
 
f) radny M. Cichowicz – 1 wniosek 
Szanowny Pan 
Michał Zaleski 
Prezydent Miasta Torunia 
 



Proszę o przekazanie informacji na temat remontu domu przy ulicy Przedzamcze 20. W tej 
chwili przy budynku stoją rusztowania, pomimo braku możliwości wykonywania prac 
budowlanych. Czy podpisana umowa chroni interes gminy, uniemożliwiając wykonawcy 
naliczania opłat dodatkowych za wyporzyczenie rusztowań w okresie zimowym? 


